天保民學校通告

各位家長:

- 1. 上學期將於2月5日結束,學期成績表定於2月4日(四)派發,請 貴家 長細心查閱,並妥為保存。
- 2. 校方將於2月4日(四)派發假期作業、成績表、獎狀、學校通訊及暖流集 等予學生,並與家長個別協商交收課業等物資的安排。
- 3. 農曆新年假期將由2月8日開始至2月19日止,2月22日(一)復課。
- 4. 如農曆新年假期後,全部或部分班級仍未能恢復面授課堂,本校老師於2月22日(一)起,會參照一月份之形式,繼續利用 Google meet 視像軟件與未能恢復面授課堂的學生進行「網上實時課堂」,詳情可向所屬級任查詢。
- 5. 校方將會密切留意疫情的發展及教育局之最新公布,適時透過電子通告、短訊及級任電聯等方式,向家長發放學校最新消息、在家學習,以至復課等安排。
- 如有查詢,歡迎致電 23365151(校務處)、55669149(顏慶輝社工)、 55669773(戴國基社工)聯絡。

此致 貴家長

> 天保民學校謹啟 2021年1月29日

Mary Rose School Notice

Dear parents,

- 1. The first semester for 2020-2021 would end on 5 February. Students' reports would be distributed to students on 4 February (Thursday). Parents should read carefully and keep the report properly for future references.
- 2. Homework, Student Report, Certificate of Awards, School Newsletter and the Parent-Staff Association Bulletin, "Warm Current" would be given to students on 4 February (Thursday). Staff would contact parents separately to make arrangements on the delivery of the materials.
- 3. School Holiday: Chinese Lunar New Year Holidays would start from 8 February to 19 February, 2021. Classes would resume on 22 February, 2021 (Monday).
- 4. If face-to-face classes continue to suspend for some / all classes of all grades after the Lunar New Year Holidays, the school would continue to run real-time online classes via Google Meet with affected students as in January. For enquiries, parents may contact respective class teachers.
- 5. The school would pay close attention to the development of the epidemic and latest news from the EDB. Timely announcements, information for learning at home, arrangement for class resumption etc. would be sent to parents through the e-notice, WhatsApp or by phone.
- 6. For enquiries, please call 2336 5151 (General Office), 5566 9149 (Social Worker Mr. Ngan), or 55669773 (Social Worker Mr. Tai).

Mary Rose School 29 January 2021